
Kommentar ärende: Organisation Område Stadsgemensamt 
 
Sacorådet tycker dock att det är viktigt att nämndens ledamöter får information inför beslut om 
Sacorådets synpunkter på samverkansprocessen i den förvaltningsövergripande samverkansgruppen, 
FÖS.  
Sacorådet vill även påtala för FSG: att FÖS per den 241125 inte ansåg samverkan fullgjord, AG valde 
ändå anse samverkan fullgjord och gå vidare med TU. 
 
Därför vill Sacorådet ha till FSG-protokollet att: 
 

- Sacorådet anser att FÖS har saknat en fördjupad dialog med de av arbetsgivarens 
representanter som förordar en förändrad organisation (Förskoleförvaltningen, 
Grundskoleförvaltningen, Arbvux). Fackliga har inte fått svar på vad en omorganisering 
konkret ska leda till, vare sig för berörda medarbetare i område Stadsgemensamt eller i 
respektive mottagande förvaltning. Fackliga anser det tydligt att det inte har funnits en vilja 
till dialog hos dessa arbetsgivarrepresentanter. 
 

- Sacorådet önskade i ett tidigt skede av processen att på respektive FSG ha en fördjupad 
dialog om respektive förvaltnings ställningstaganden vilket ogillades och hänvisades till att 
ske inom FÖS. 
 

- Sacorådet anser det anmärkningsvärt att trots att Sacorådet och Vision med hänvisning till 
ovan anser att samverkan inte är fullgjord valde arbetsgivaren att gå vidare med 
tjänsteutlåtande till respektive nämnd.  


